
ZÁPIS ŠKOLSKÉ A KULTURNÍ KOMISE - Libčice nad Vltavou 

 

Místo : Libčice nad Vltavou- kancelář ředitelky MŠ 

Datum: 9. 12. 2019 

Přítomni: Hannah Bártíková, Alice Králová, Petr Musil, Jiří Slanina 

Omluveni: Olga Mračková 

 

Host: Zdenka Frantová – ředitelka MŠ Libčice nad Vltavou  

 

Zápis provedl: Jiří Slanina 

 

 

Jednání:  

1) Paní ředitelka Frantová nás informovala o současné kapacitě MŠ. Kapacita 145, 

obsazeno 144. 

 

2) Paní ředitelka Frantová nás informovala o záměrech rozšíření kapacity MŠ. 

Rozšíření kapacity na současné adrese MŠ není dle ní ideální – nestači kapacita 

dětského hřiště, nedostačující venkovní prostory. 

 

3) Diskutován demografický vývoj v souvislosti s developerskou činností. 

 

4) Informace o chodu MŠ umisťovány na internetu. 

 

5) Spolupráce se ZUŠ – taneční hodiny. 

 

6) Výuka Aj v prostorách MŠ – 2 skupiny po 12 dětech. 

 

7) Plavání žáků MŠ. 

 

8) Navržen další program setkání členů ŠKK – pořadí: ZUŠ, ZŠ. 

 


